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Już jutro zespół Giallorossich zmierzy się z Chievo w meczu 23 kolejki Serie

A. Po południu konferencję prasową odbył trener Di Francesco, który

ujawnił m.in. jak wygląda aktualna sytuacja kadrowa.

Wtorkowy mecz z Porto wpłynie na wybory składu?

- Są gracze, którzy nie zostaną nawet powołani, aby wyleczyć pewne problemy,

wśród nich jest Olsen, który ma problem z łydką. Również Manolas, ma problem z

pachwiną, zrobił wszystko, aby zagrać, ale nie będzie go w meczu. Do oceny jest

tylko De Rossi, nie znajduje się jeszcze w idealnej kondycji, aby występować w

zbliżonych do siebie spotkaniach, ale cieszę się z tego powodu jak się czuje. Na

szczęście odzyskaliśmy Juana Jesusa, który będzie jutro powołany.

Z Milanem podobał się prawa strona. Karsdorp i Schick mogą zostać

zaproponowani ponownie?

- Tak, w tym sensie, że Karsdorp miał większą regularność w fazie defensywnej,

pracował naprawdę dobrze, czytając sytuacje we właściwy sposób i dając

równowagę na swojej stronie. Patrik dał determinację, która musi być typowa dla

każdego piłkarza.

Poziom gry Nzonziego może wzrosnąć jeśli będzie wychodził nieco wyżej

jak De Rossi z Milanem?

- Może tak grać, choć ma inną charakterystykę. Niezależnie od systemu gry stawiam

na postawę mentalną. Lubię 4-3-3, może być tak, że zaproponujemy to ustawienie

także w Weronie, ale może się też zmienić na 4-2-3-1.

Zarządzanie Zaniolo?

- Zagra ponownie, jest wolny na poziomie mentalnym. Wykorzystamy jego młodość i

jego determinację, musi poprawić się w podejmowanych wyborach. To paradoks, ale

jest zbyt hojny i może popełnić pewne błędy, ale entuzjazm u młodych jest bardzo

mile widziany.

Dzeko i Schick ponownie razem?

- Tak, Karsdorp i Schick mogą zostać zaproponowani ponownie razem, co oznacza,

że Edin zagra na środku ataku.

Jesus wróci, aby być na ławce, zagra Marcano?

- Podać wam skład? Ciężko, aby Jesus zagrał od początku, to już dużo jeśli pojawi się

na ławce. Pamiętajmy jakiego urazu doznał, ryzykował operacją i nie chodził przez

trzy dni.
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Forma Florenziego i rozwój Karsdorpa?

- Jestem przekonany, że będzie to motywacja. Florenzi ma za sobą okres, w którym

był zastopowany i trochę na tym stracił, ale zawsze był do dyspozycji i chce wrócić

do brylowania.

Jak czuje się Mirante? Twoja opinia o Fuzato?

- Fuzato, dzięki pracy Savoraniego, bardzo się rozwinął. Brakuje mu doświadczenia,

ale jutro zagra Mirante, pokonał swój problem zdrowotny. Mogę was zapewnić, że

Fuzato jest bramkarzem o wielkich perspektywach.

Problem Pastore: brakuje kondycji czy chodzi o słabe zrozumienie twoich

schematów?

- Nie myślę o słabym zrozumieniu schematów, jest wiele komponentów, które nie

pozwalają mu się wyrazić. Również z mojej winy nie gra regularnie, dobrze trenuje,

ale w meczu boisko się zmienia i są sytuacje, które nie przynoszą mu korzyści. Musi

dobrze pracować, przed sobą ma Zaniolo, ale potrzebujemy wszystkich, również

Pastore. Mam nadzieję, że wróci do bycia graczem, którego wszyscy znamy.
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